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Simo Alangon valtuustoaloite tiedonkulun parantamisesta päätöksentekijöille
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 KVALT  09.12.2019 § 66

Simo Alanko teki aloitteen otsikossa mainitusta asiasta.

Aloite liitteenä.

Kaupunginvaltuusto: Aloite merkittiin tiedoksi ja lähetettiin
kaupunginhallituksen valmisteltavaksi.

KHALL 07.04.2020 § 84

Aloite liitteenä.

Kaupunginjohtaja on antanut katsauksen ajankohtaisista asiois ta
kaupunginhallitukselle pääsääntöisesti kaikissa kau pun gin hal li tuk sen
kokouksissa. Kaupunginvaltuustolle kau pun gin joh ta ja on antanut
ajankohtaiskatsauksen pää sään töi ses ti valtuuston iltakoulussa.
Riittävän isoissa poik keus ta pauk sis sa kaupunginjohtaja on
tiedottanut myös val tuus ton kokouksen yhteydessä. Nyt
kaupunginjohtajan vir ka va paan aikana tiedottaminen on ollut
vähäisempää val tuu te tuil le. Myös valtuustonpuheenjohtaja on
omassa aloi tus pu heen vuo ros saan tuonut esille ajankohtaisia asioita.

Ajankohtaisten asioiden tiedottaminen valtuustolle il ta kou lun
yhteydessä on vapaampaa ja helpompaa, koska se ei ole niin
virallinen ja ei ole julkinen tilaisuus. Tiedotettavissa asiois sa on myös
sellaisia valmistelun alla olevia tai muuten ei julkisuuteen
tarkoitettuja asioita, joita ei ole hyvä tiedottaa jul ki sen kokouksen
yhteydessä. Kaupungin asiat ovat kui ten kin pääsääntöisesti julkisia
ja ovat viimeistään päätöksen teon jälkeen julkisia asioita ellei niitä
ole asian luonteen puo les ta luokiteltu salaisiksi tai ei julkisiksi.

Valtuuston iltakouluun osallistuminen on ollut vaihtelevaa, ku ten
aloitteessa mainitaan. Osanottaja määrä on kuitenkin pää sään töi-
ses ti ollut 70 - 80 % valtuutetuista. Iltakoulun muis tiot ovat
tallennettuina sähköisessä kokoushallinnassa, jo hon kaikilla
valtuutetuilla on oikeudet. Sieltä iltakoulusta pois sa ol leet kin
valtuutetut voivat käydä läpi käsiteltyjä asioi ta. Isoissa asioissa



tiedottaminen voi olla perusteltua myös kau pun gin val tuus ton
kokouksessa, mutta se ei välttämättä ole jokaisen valtuuston
kokouksen yhteydessä. Lisäksi, jos kai kis ta asioista tiedotettaisiin
valtuuston kokouksen yh tey des sä, se saattaisi vähentää iltakouluun
osallistumista.

(Valmistelija: Unto Vesamäki p. 044-4456 132)

Vs.kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus toteaa aloitteen joh dos ta,
että kaupungin ajankohtaisista asioista tie dot ta mi nen
päätöksentekijöille on pääsääntöisesti ollut riittävää. Ajan koh tai sis ta
asioista tiedotetaan jatkossakin kau pun gin hal li tuk sen kokouksessa
ja valtuuston iltakoulussa. Tie dot ta mis ta myös valtuuston kokouksen
yhteydessä pyritään li sää mään. Etenkin tärkeissä ja isoissa asioissa
kaupunginjohtaja tiedottaa myös valtuuston kokouksen lopussa.

Aloite katsotaan loppuun käsitellyksi.

Kaupunginhallitus: Hyväksyttiin.


